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Besluitenlijst BCOV van 10 juli 2023 (1.32 Zijlweg) 

Aanwezig:
Dhr. E.J. Roest (Bloemendaal), voorzitter
Dhr. M. Smit (Beverwijk)
Dhr. J. Wienen (Haarlem) 
Mevr. M.H.F. Schuurmans-Wijdeven (Haarlemmermeer)
Dhr. A. Luijten (Heemskerk) 
Mevr. A. Nienhuis (Heemstede) 
Dhr. S. Nieuwland (Uitgeest)
Dhr. F.C. Dales (Velsen)
Dhr. D. Moolenburgh (Zandvoort) 

Mede aanwezig:

Dhr. A.F.M. Schippers (directeur VRK), secretaris
Mevr. C. Lenstra (coördinerend gemeentesecretaris)
Dhr. H. Balk (wnd. commandant brandweer)
Dhr. R. van der Sande (dijkgraaf Rijnland)
Mw. M. Somers (GHOR)
Mw. A. van Gameren (GHOR)
Mevr. M.F. Kreuk, verslag, ambtelijk secretaris
Dhr. H. Klein (provincie Noord-Holland)

1. Opening   
De heer Roest opent de vergadering.

1.0          Mededelingen en vaststelling agenda   
Er zijn geen mededelingen. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

1.1          Vaststelling besluitenlijst 3 april 2023  
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

1.2          Termijnagenda BCOV/AB   
Geen bijzonderheden
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1.3          Stand van zaken GHOR / wisseling leidinggevende   
Mevrouw Somers geeft een korte toelichting op de belangrijkste ontwikkelingen in het GHOR-
domein, zoals de ontwikkeling van een zorgrisicoprofiel en landelijke uniformering van 
werkwijzen. Zij stelt mevrouw Van Gameren voor als haar opvolger. De heer Roest dankt 
mevrouw Somers voor haar voor de GHOR. Ook mevrouw Schuurmans spreekt haar 
waardering uit, ze heeft in de coronaperiode ervaren welk profijt de regio heeft van de 
inspanningen van mevrouw Somers om goede relaties te realiseren met de zorginstellingen 
in de regio. 

1.4          Terugblik bestuursconferentie juni  
De heer Roest wijst op de vragen die per mail zijn gesteld over de organisatie van de 
conferenties. 
Mevrouw Nienhuis geeft aan de agenda van de conferenties graag eerder te ontvangen. 
Verder is het in haar ogen van belang vooral strategische onderwerpen te agenderen, met 
een blik naar de verdere toekomst. Ze houdt een pleidooi voor conferenties van een dag. De 
heer Dales en Moolenburgh ondersteunen haar daarin, en noemen ‘lessons learned’ en 
benchmarks als mogelijke onderwerpen. Het organiseren van een MOTO-oefening wordt 
minder gewenst geacht. Mevrouw Schuurmans had de inhoud van de oefening ook liever in 
de vorm van een ‘tabletop’ gezien.
De heer Schippers licht toe dat het organiseren van een GRIP 4-oefening ooit als doelstelling 
voor de conferenties is vastgelegd. Hij neemt de diverse suggesties voor strategische 
onderwerpen mee. Mevrouw Schuurmans voegt toe dat voor een 24-uursconferentie een 
locatie binnen de regio minder geschikt is. Ze neemt de input mee in een voorstel voor het 
vervolg, mogelijk kan worden gekozen voor het afwisselen tussen een 24-uursbijeenkomst en
een bijeenkomst van één dag. 

1.5          Terugkoppeling landelijke/bovenregionale overleggen (Bac’s/VB)           
Mevrouw Schuurmans geeft een korte toelichting op het Veiligheidsberaad, mevrouw 
Nienhuis op de Bac IV. Ook blikt mevrouw Schuurmans terug op de interregionale 
waterveiligheidsoefening in het kader van de SCOR. Ze constateert dat het scenario helaas 
niet erg realistisch was, en dat veel van de aanwezigen te weinig ervaring hadden met een 
crisis(oefening). De heer Van der Sande constateert samen met mevrouw Schuurmans dat 
het aantal burgemeesters teleurstellend klein was. Verder meldt hij dat in de oefening nog 
eens goed naar boven is gekomen dat de betreffende minister in de ‘waterkolom’ kan 
ingrijpen, maar dat de minister in de ‘algemene kolom’ die bevoegdheid niet heeft. Dat levert
specifieke vragen op. Mevrouw Nienhuis meldt dat de SCOR-leden helaas niet waren 
uitgenodigd, ze ontvangt wel graag nadere input voor de evaluatie van de oefening in de 
SCOR-stuurgroep. 

1.6          Kandidatuur voorzitterschap na september  
De heer Roest vraagt naar kandidaten voor het voorzitterschap van de commissie na zijn 
vertrek in september. Hij constateert daarbij dat een voorzitter uit het noorden van de regio 
voor de hand zou liggen, nu burgemeesters uit drie gemeenten in Zuid-Kennemerland het 
voorzitterschap al hebben ingevuld. Mevrouw Schuurmans meldt dat zij na consultatie van 
een aantal burgemeesters de heer Smit bereid heeft gevonden zich kandidaat te stellen. De 
heer Smit geeft aan dat hij de rol inderdaad graag zou invullen en hij bedankt voor de steun 
die hij daarvoor heeft ervaren. De heer Smit wordt door de commissie bij acclamatie 
benoemd tot voorzitter van de bestuurscommissie na september. 
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2. Ter besluitvorming   

2.1 Beleidsplan brandweer
De heer Wienen meldt dat hij tijdens de bestuursconferentie al wat opmerkingen heeft 
gemaakt over de betrokkenheid van het bestuur bij het plan; voor nu levert dat geen 
belemmeringen op tot vaststellen van het plan: het geeft een goed overzicht van hetgeen de 
brandweer de komende jaren oppakt. Voor het vervolg geeft hij mee dat de band tussen 
brandweer en gemeente sterker benoemd kan worden, bijv. als het gaat om 
evenementenadvisering. Mevrouw Nienhuis ziet als een van de ‘bronnen’ in het plan de 
toekomstverkenning brandweer genoemd. Die toekomstverkenning is een interessant 
strategisch stuk, als bespreekpunt voor het bestuur. Instemming met het beleidsplan 
betekent niet dat de toekomstverkenning daarmee door het bestuur van Kennemerland ook 
is omarmd. Verder wil ze graag accentueren dat de gemeente ook rollen heeft te vervullen, 
met name als het gaat om crises te voorkomen. De heer Balk geeft aan dat de brandweer de 
rol van preventie, en ook de rol van de partners daarin, zeker op het netvlies heeft. Hij geeft 
daarbij natuurbranden als voorbeeld. Verder werkt hij graag samen met de gemeenten. Hij 
doet de oproep aan burgemeesters om AOV’ers te stimuleren te zorgen voor input op de 
agenda van het overleg van de brandweer met de AOV’ers; deze agenda wordt nu volledig 
gevuld door de brandweer, de wenselijke wisselwerking ontbreekt.
De heer Dales complimenteert de brandweer met het mooie samenhangende verhaal dat een
goed kader biedt voor de komende jaren. 

Besluit
Het beleidsplan van Brandweer Kennemerland ‘Samen risicogericht’ vast te stellen.

2.2. Vaststelling Kwaliteitsniveau bevolkingszorg

Portefeuillehouder Nieuwland constateert dat het stuk eerder uitgebreid is besproken in de 
commissie
Mevrouw Schuurmans merkt op dat Kennemerland grotendeels al voldoet aan het 
gepresenteerde kwaliteitsniveau, de regio loopt voorop ten opzichte van de meeste andere 
regio’s. Zij complimenteert de organisatie hiermee.

Besluit

• Kennis te nemen van de brief V005-2023 van het Veiligheidsberaad

• het Eindadvies Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg vast te stellen.

3.1     Advies AB over vaststelling jaarverslag 2022  

Naar aanleiding van dit punt merkt mevrouw Nienhuis op dat de gemeenteraad van 

Heemstede niet voldoende blijkt te hebben aan de wettelijke zienswijzetermijn. Ze ziet in 

Bloemendaal hetzelfde probleem. Als het gaat om de programmabegroting, dan zou de VRK 

gebruik kunnen maken van de mogelijkheid om die pas in september vast te stellen. De heer 

Roest geeft aan te verwachten dat de Bloemendaalse raad een ander vergadersysteem gaat 

invoeren, waardoor de problemen met de termijn minder groot zullen worden. De overige 

commissieleden geven aan geen probleem met de termijnen te hebben ervaren. De heer 

Schippers geeft aan dat gebruik maken van de uiterste termijn voor het vaststellen van de 

programmabegroting zou betekenen dat het VRK-bestuur kort na het zomerreces een extra 

vergadering nodig heeft. Hij vraagt zich af welke winst hiermee te behalen is, nu niet te 

verwachten is dat gemeenteraden in het zomerreces besluiten over hun zienswijze. De heer 
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Luijten benadrukt het belang van een houding ten opzichte van de gemeenteraden waaruit 

blijkt dat de inbreng serieus genomen wordt. 

Besluit

Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over de volgende besluiten:
1. Het jaarverslag 2022 vast te stellen, gelezen de zienswijzen van de gemeenteraden;
2. In te stemmen met de reactie op de zienswijzen; 
3. In verband met de rechtmatigheid de in deze jaarrekening verantwoorde 

overschrijdingen alsnog goed te keuren;
4. In te stemmen met de volgende bestemming van het rekeningresultaat:

a. Een bestemmingsreserve Ontvlechting meldkamer te vormen voor een bedrag
van € 461.400 en deze te dekken uit het jaarresultaat 2022 ad € 144.000 en het
hogere aandeel algemene reserve ad € 317.400;

b. Een bedrag van € 7.300.200 aan restantkredieten voor vervangingsinvesteringen
over te hevelen naar 2023, conform specificatie bijlage 2 van het Jaarverslag.

3.2     Advies AB over vaststelling programmabegroting 2024 ev  

De heer Roest memoreert dat het CBV aan de directie een advies heeft gegeven; het DB is in

het voorliggende voorstel daar niet in de gehanteerde redenatie mee gegaan. De heer 

Wienen geeft aan de begroting is vastgesteld conform de daarvoor geldende uitgangspunten.

Wel heeft hij begrepen dat de VRK de mogelijkheid heeft gehad Haarlem te waarschuwen 

voor het feit dat daar een foutieve berekening werd gehanteerd. Hij ziet uit naar de 

toegezegde notitie over de wijze over de prijsindexatie wordt toegepast. Mevrouw Nienhuis 

wijst op de kritische noten van de gemeenteraad van Heemstede bij de begroting. Ze heeft 

haar wethouder Financiën opgeroepen met de collega’s in beraad te gaan over een uniforme 

wijze van omgaan met indexatie bij alle gemeenschappelijke regelingen. Mevrouw Nienhuis 

uit haar zorg over het in de pas lopen van de financiën van de VRK met de financiën van de 

gemeente Heemstede. Heemstede staat voor een verlaging van de bijdrage in het 

gemeentefonds voor Openbare Orde en Veiligheid en voor Volksgezondheid. Maatregelen zijn

daarom nodig, een strategische discussie is nodig om te bepalen wat de mogelijkheden zijn. 

Ze geeft ook aan dat er bij autonome ontwikkelingen altijd nog keuzes te maken zijn over ‘de

mate waarin’. Ze constateert verder dat een discussie over de bestuursafspraken wenselijk 

is, met voor Heemstede als uitgangspunt een verdeling naar rato van de betreffende cluster 

uit het gemeentefonds. De heer Nieuwland geeft aan dat Uitgeest ook voor een grote 

verlaging van de bijdrage uit het gemeentefonds staat. Wat hem betreft zijn veiligheid en 

gezondheid echter belangrijke thema’s voor de gemeente. Hij ziet ook dat de VRK veel heeft 

gedaan om ervoor te zorgen dat er geen onnodige ruimte in de begroting zit. Overigens mag 

de VRK wel een algemene brief van de gemeente Uitgeest verwachten over de problematiek. 

Mevrouw Schuurmans vult aan dat ook Haarlemmermeer voor grote bezuinigingen staat, 

maar dat de VRK nog zeer recent een bezuiniging van een half miljoen heeft gerealiseerd. Er 

zit geen ‘vet op de botten’ bij de VRK waardoor nog efficiencywinst valt te verwachten. 

Bezuinigen betekent echt met dingen stoppen. Een deel van de besluiten daarover kan een 

gemeenteraad in de eigen begroting nemen. Ze voorziet bij een discussie over 

heroverweging van de bestuursafspraken grote schade in de bestuurlijke verhoudingen. 

Andere leden geven aan ook geen behoefte te hebben aan zo’n heroverweging, omdat het 

zal leiden tot bewegingen die ook in breder verband tot verdeeldheid kunnen leiden. De 

schade aan de verhoudingen kan erg groot worden. Mevrouw Lenstra vult nog aan dat op dit 
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moment ook de ambtelijke capaciteit ontbreekt, bij de VRK en bij gemeenten, om een 

dergelijke zwaar bestuurlijk traject te ondersteunen. De heer Wienen constateert dat het 

bestuur eerder een vergelijkbare conclusie heeft getrokken. De heer Roest geeft aan vooral 

uit te zien naar de notitie over de wijze van omgaan met indexcijfers. 

Mevrouw Nienhuis wijst er ten slotte nog op dat het NIPV nog zal komen met het jaarplan 

2024. Het NIPV zal ook gewezen moeten worden op de financiële situatie bij de gemeenten. 

Besluit

Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over de volgende besluiten:

1. In te stemmen met de reactie op de zienswijzen van de gemeenteraden

2. Gelezen de zienswijzen de begroting 2024-2027 vast te stellen en daarmee:

a. In te stemmen met de in de programmabegroting vervatte jaarschijf 2024 van het 

meerjareninvesteringsplan 2023-2027 en daarvoor de bijbehorende kredieten te 

voteren (zie bijlage 6.5 programmabegroting).

b. In te stemmen met de gewijzigde jaarschijf 2023 en daarvoor de bijbehorende 

kredieten te voteren (zie bijlage 6.5 programmabegroting)

c. In te stemmen met het eventueel betrekken van investeringen uit de jaarschijven 

2025-2026 van het MJIP 2024-2027 bij de aanbestedingen om zo een aantrekkelijk 

inkoopvolume en efficiënt inkoopproces te bevorderen. De uitlevering van dit soort 

investeringen gebeurt over meerdere jaren.

d. In te stemmen met de structurele verhoging van de inwonerbijdrage met € 7.695.000

met ingang van 2024 als gevolg van;

a) Nominale ontwikkeling ad € 7.485.000

b) Toename aantal inwoners ad € 48.000

c) Uitbreiding gemeentelijke taken Bevolkingszorg ad € 162.000.

3.3         Advies AB begrotingswijzigingen 1  e   berap 2023  

Besluit

1. Kennis te nemen van de eerste bestuursrapportage 2023
2. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over de volgende besluiten:

a. De verhoging van de gemeentelijke bijdrage met € 4.974.000, die door het DB in
april 2023 voor een zienswijze aan de gemeenten is voorgelegd, definitief vast te
stellen;

b. Een verhoging van het krediet voor het Toegangssysteem op de Zijlweg met 
€ 45.000. De hieruit voortkomende kapitaallasten worden binnen het 
begrotingskader van het Facilitair bedrijf verwerkt;

c. Een verhoging van het krediet voor inrichting van de personeels- en lunchruimte 
op de Zijlweg met € 45.000. De hieruit voortkomende kapitaallasten worden 
binnen het begrotingskader van het Facilitair bedrijf verwerkt;

d. Een onttrekking uit de bestemmingsreserve duurzaamheid ad € 116.000;
e. Een onttrekking uit de bestemmingsreserve generatiepact ad € 129.000;
f. Een onttrekking uit de bestemmingsreserve Ontvlechting meldkamer ad 

€ 200.000;
g. Een onttrekking van het restantbudget uit de bestemmingsreserve 

Transitiekosten Veilig Thuis ad € 17.000;
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h. Het budget onvoorzien ad € 50.000 in te zetten ter dekking van de hogere 
kosten convenant Schiphol.

3. Het Algemeen Bestuur positief te adviseren over vaststelling van de 
begrotingswijzigingen zoals gespecificeerd in Bijlage II.

3.4           Advies AB over vaststelling dekkingsplan brandweer  
De heer Roest wijst op het lange voortraject om tot dit dekkingsplan te komen. Hij 
constateert dat er geen behoefte is aan verdere discussie.

Besluit
Het Algemeen Bestuur, gehoord de BCOV, positief te adviseren over het voorstel:
1. Kennis te nemen van de zienswijze van de gemeenteraden
2. In te stemmen met de voorgenomen reactie van het DB op de zienswijze
3. Het dekkingsplan 2023-2026 (versie juli 2023) vast te stellen.
4. In te stemmen met het uitvoeren van de elf maatregelen voortvloeiend uit de 

aanbevelingen in het Dekkingsplan, te dekken binnen de vastgestelde financiële 
kaders 

5. De commandant brandweer te verzoeken in overleg te treden met de regio’s 
Zaanstreek-Waterland en Noord-Holland Noord en met de meldkamer Noord-
Holland over mogelijkheden om de aannametijd in de meldkamer te bekorten. 

3.5            Advies AB over vaststelling beleidsplan crisisbeheersing en risicoprofiel  

De heer Van der Sande complimenteert de VRK met de samenwerking die heeft 

plaatsgevonden rond de voorliggende documenten. Hij doet vanuit Rijnland het aanbod om 

samen het gesprek te voeren over wat, kijkend naar de klimaatverandering, te verwachten is 

aan risico’s op een langere termijn dan vier jaar, bijvoorbeeld 20/25 jaar. De leden van de 

commissie geven aan dit een interessant strategisch thema te vinden.

Mevrouw Nienhuis geeft aan blij te zijn met het gekozen dynamisch karakter van het 

risicoprofiel. Ze benadrukt de noodzaak van een circulair proces, samen met de gemeenten, 

waarbij eraan gewerkt wordt om het aantal crises te verminderen. De heer Schippers spreekt

zijn dank uit aan alle kolommen in de crisisbeheersing, alle hebben een bijdrage geleverd aan

het eindresultaat. Hij geeft aan het belang van een visie op de langere termijn te 

onderschrijven, ook wijst hij op de inflatie van het begrip ‘crisis’, wat om discussie vraagt. 

Besluit

het Algemeen Bestuur positief te adviseren over het vaststellen van het Regionaal 
Risicoprofiel en Regionaal Beleidsplan Crisisbeheersing.

3.6          Advies AB deelname stichting Waarborgfonds  
De heer Roest meldt dat zijn gemeenteraad over dit onderwerp vorige week lang gesproken 
heeft, dit heeft echter niet geleid tot wensen of bedenkingen.

Besluit
Het Algemeen Bestuur, met kennisneming van de zienswijzen van de 
gemeenteraden, positief te adviseren over het voorstel over te gaan tot oprichting 
van en deelname aan de stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s, die dekking 
biedt voor in ieder geval de niet-verzekerbare aanspraken na dienstongevallen
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4.1            Ter informatie memo indak-zonnepanelen  

Mevrouw Nienhuis dankt voor de toegestuurde informatie. Ze zou het op prijs stellen als 

daarbij ook werd geduid of bestuurlijke actie wenselijk is, bijvoorbeeld in deze casus het 

landelijk aankaarten dat een wijziging van het Bouwbesluit nodig is. Mevrouw Schuurmans 

informeert de commissie dat een dergelijke actie richting het Rijk al is opgepakt door 

gemeenten waarin dergelijke branden hebben plaatsgevonden. Daarbij wordt samengewerkt 

met de brandweer. 

5.              Rondvraag  

Mevrouw Schuurmans vraagt naar de achtergrond van een recente storing in de 

internetverbinding tussen de Maximakazerne en de VRK. De heer Schippers meldt dat er 

sprake was van een fout in de server, die op zich snel kon worden opgelost. Het 

communiceren over het herstel van de fout is over het weekend heen getild, om verwarring 

tijdens het weekend te voorkomen.

De heer Wienen maakt van de gelegenheid gebruik om kort in te gaan op de situatie rond de 

opvang van vluchtelingen. Hij geeft aan dat hij erop in blijft zetten om een door alle 

gemeenten gedragen regioplan op te stellen. 

Mevrouw Schuurmans bedankt ten slotte de heer Roest voor de vier jaar waarin hij voorzitter 

is geweest van de bestuurscommissie. Hij heeft dat met veel warmte gedaan, waarbij hij 

tegelijkertijd goed heeft weten te sturen op vergaderagenda en vergadertijd. 
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